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Abstract

We show the classes of Banach spaces that are finitely, strongly 

finitely or elementary equivalent. On sets of these classes topological 

properties are defined in such away that sets of defined classes become 

compact totally disconnected topological spaces.

Result are used in the problem of synthesis of Banach spaces, and to 

describe omittable spaces that have been defined.

We considered two problems on extension of operators whose range 

spaces for the first problem (or domain spaces for the second one) 

belongs to the fixed class of finite equivalence, which is generated by a 

given Banach space X.

Both problems are considered in two variables: isometric and 

isomorphic ones. The first problem was solved completely, while a 

solution was obtained for the second problem which is close to the exact 

solution.
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الخلصةة
كافئة           أوضحنا مت أو بقوة، منتهية ، منتهية هي التي باناخ فضاءات  عائلت

. الطريقة            نفس على تعرف الطبولوجيا العائلت هذه مثل من فئات على ًا، أولي

ًا            كلي متصلة غير طبولوجية فضاءات تصبح معرفة عائلت لها التي الفئات  إن

صف.          و تم و ناخ با ضاءات ف يب ترك سألة م في تائج الن ستخدمت ا صة  مترا

. تعريفها     تم التي المحذوفة الفضاءات

أو           نعتبر لى الأو سألة الم جل لأ مدى ها ل التي المؤثرات تمديد على  مسألتين

لد              تو لتي وا ، ية منته كافئة مت تة ثاب لة عائ لى إ ينتمى ، الثانية لأجل المجال  فضاء

طي    المع ناخ با ضاء :  Xبف أيزومترك.      متغيرين في تعتبرا ًا مع  المسألتين

         . هائي  للن يب قر حل و لى الأو سألة للم مل كا حل ل صول الو تم كل ل فك  وايزومور

. الثانية  للمسألة
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